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Protokół Nr: VI/2019 

 

Nazwa sesji:  VI zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  09.08.2019 

Numer sesji:   

 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad Urzędu Gminy w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:30 

Godzina zakończenia:  11:09 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Franciszek Bajan 

2. Ryszard Pietrucha 

3. Zenon Kociołek 

4. Bogusława Lichacz 

5. Waldemar Sęga 

6. Ryszard Osowski 

7. Jan Dec 

8. Stanisław Mątkowski 

9. Piotr Jacyk 

10. Józef Litwiński 

11. Antoni Mach 

12. Wiesław Kuterbach 

13. Krzysztof Gujda 

 

 

Przebieg obrad: 

       Otwarcie sesji 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1). 

 

Dodany przez: Zenon Kociołek 

Osoby proszące o głos 

Zenon Kociołek 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag. 

 

Osoby proszące o głos 

Albert Hawrylak 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2019 rok. 

 

Pani Skarbnik Gminy E. Słotwińska przedstawiła zmiany w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

rok 2019 (zał. Nr 2). Przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy P. Jacyka, który przestawił 

tematy dyskusji podjętej na posiedzeniu komisji dnia 08.08.2019 r. oraz stanowisko komisji dot. 

zmian w budżecie. Opinia komisji była pozytywna. Dyskusji i pytań nie było. 

Poddano pod głosowanie zmiany w budżecie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wielkie Oczy na 2019 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 

 

Przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos Panią Skarbnik Gminy E. Słotwińską, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej (zał. Nr 3). 

Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pani Skarbnik Gminy E. Słotwińska przedstawiła wieloletnią prognozę finansową Gminy 

Wielkie Oczy (zał. Nr 4). Rozpoczęła się dyskusja odnośnie rzetelności przygotowania dokumentu, 

radny R. Osowski nie zgodził się z projektem uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

z kolumną udziały w PIT, gdzie są wartości malejące, a powinny wzrastać zgodnie ze wzrostem 

wynagrodzeń. Poprosił o rzetelne przygotowanie dokumentu. Radny P. Jacyk podsumował, że 

jest to prognoza i jest uchwalana co roku. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 
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uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wielkie Oczy uchwalono 12 głosami, jedna 

osoba wstrzymała się od głosu. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Wstrzymuję się 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki długoterminowej Stowarzyszeniu Centrum 

Inicjatyw Społecznych "Terra Nostra". 

 

Pani Skarbnik Gminy E. Słotwińska przedstawiła cel uchwały w sprawie udzielenia pożyczki 

długoterminowej Stowarzyszeniu Centrum Inicjatyw Społecznych "Terra Nostra" (zał. Nr 5). 

Radny W. Kuterbach podziękował Pani dyrektor Centrum Kultury A. Sopel i Wójtowi Gminy A. 

Hawrylak, gdyż ta uchwała jest efektem rozmów podejmowanych na posiedzeniu Komisji 

Rewizyjnej. Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

udzielenia pożyczki długoterminowej Stowarzyszeniu Centrum Inicjatyw Społecznych "Terra 

Nostra" podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków, opłat 

oraz niepodatkowych należności stanowiących dochody budżetu Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pani Skarbnik Gminy E. Słotwińska przedstawiła cel uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty 

instrumentem płatniczym podatków, opłat oraz niepodatkowych należności stanowiących 

dochody budżetu Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 6). Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie dopuszczenia zapłaty instrumentem płatniczym podatków, opłat 

oraz niepodatkowych należności stanowiących dochody budżetu Gminy Wielkie Oczy podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 
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Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wielkie Oczy. 

 

Przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos Panią dyrektor GZEAS A. Juraszek, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Wielkie 

Oczy (zał. Nr 7). Pani dyrektor wytłumaczyła dlaczego ta uchwała jest głosowana po raz kolejny i 

przedstawiła jakie zmiany zostały dokonane. Rozpoczęto dyskusję na temat kosztów jakie ponosić 

będzie Gmina w związku z podejmowaną uchwałą. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w 

sprawie określenia Regulaminu Funduszu Zdrowotnego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych i innych form wychowania przedszkolnego w publicznych szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy. 
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Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek przedstawiła cel uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych i innych form wychowania przedszkolnego w 

publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy (zał. Nr 8). 

Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych i innych form wychowania 

przedszkolnego w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy 

podjęto jednogłośnie. 

  

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 

 

Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek przedstawiła cel uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku (zał. Nr 9). Dyskusji i 

pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wielkie Oczy oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

12. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia i ustalenia organizacji Punktu Przedszkolnego w 

Publicznej Szkole Podstawowej w Łukawcu. 

 

Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek przedstawiła cel uchwały w sprawie utworzenia i ustalenia 

organizacji Punktu Przedszkolnego w Publicznej Szkole Podstawowej w Łukawcu (zał. Nr 10). 

Radny P. Jacyk zapytał Pani dyrektor A. Juraszek czy data zawarta w projekcie jest zgodna z 

prawem. Pani A. Juraszek potwierdziła, że prowadzone były konsultacje z Radcą Prawnym. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie utworzenia i ustalenia organizacji Punktu 

Przedszkolnego w Publicznej Szkole Podstawowej w Łukawcu podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Piotr Jacyk Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schroniskach dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

 

Przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos Panią kierownik GOPS w Wielkich Oczach G. 

Senyk, która przedstawiła cel uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi (zał. Nr 11). Zapytano Panią kierownik o zmiany jakie wprowadzono w projekcie 

uchwały oraz o stawkę dochodową na osobę. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w 

sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób 

bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi podjęto 

jednogłośnie. 

 
Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości położonych w miejscowości Łukawiec. 

 

Przewodniczący oprosił o głos Wójta A. Hawrylaka, który przedstawił cel uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonych w 

miejscowości Łukawiec (zał. Nr 12). Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

położonych w miejscowości Łukawiec podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

 

Wójt A. Hawrylak przedstawił cel uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

dzierżawy na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (zał. Nr 13). Dyskusji i pytań nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

Wiesław Kuterbach 

 

16. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Wójt Gminy A. Hawrylak przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami: 

- opracowywanie wstępnych koncepcji na boisko w Łukawcu, Ośrodek Zdrowia i park w Łukawcu, 

- poprawki do strategii rozwoju województwa podkarpackiego, 

- plany na most w Budzyniu, 

- spotkanie z wicemarszałkiem nt. przyszłych dofinansowań, 

- spotkanie z sołtysami w sprawie wysokości Funduszu Sołeckiego oraz trybu zebrań sołeckich, 

- udział w konferencji „Weź drugi oddech” w Horyńcu Zdroju, 

- udział w Święcie Rady Zakładu Opieki Zdrowotnej, 

- udział w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy, 

- udział w zawodach strażackich, 

- udział w obchodach z okazji dni Łukawca, 

- udział w rajdzie rowerowym granicami Gminy Wielkie Oczy. 

O głos poprosiło 4 radnych. Pan R. Osowski zapytał jak na dzień dzisiejszy wygląda sytuacja 

remontu mostu w Budzyniu oraz jaki jest koszt tej inwestycji? Czy Gmina Radymno, a także inne 

gminy Powiatu lubaczowskiego byłyby zainteresowane wsparciem w sprawie remontu mostu? 

Czy Starosta jarosławski określił się odnośnie wkładu finansowego? Wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że nie wie czy inne gminy Powiatu lubaczowskiego zechcą udzielić wsparcia, tak 

samo Gmina Radymno oraz nie posiada informacji odnośnie wkładu finansowego Powiatu 

jarosławskiego. Całkowity koszt inwestycji wynosi około 4 mln zł, a oczekiwany wkład z naszej 

gminy miałby wynosić 800 tys. zł. Radny W. Kuterbach zapytał czy po wyremontowaniu mostu 
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planowane są jakieś ograniczenia i czy robione były badania pod kątem zmiany ruchu na tym 

odcinku? Radny W. Kuterbach podkreślił żeby walczyć o dofinansowanie od Gminy Radymno. 

Wójt odpowiedział, że ograniczeń raczej nie będzie, a ruch zapewne się zwiększy. Zaznaczył, że 

jeśli teraz tego nie zrobimy później możemy nie otrzymać dofinansowania. Radny P. Jacyk 

zaznaczył, że jeśli teraz most nie zostanie wyremontowany to z czasem może zostać zamknięty. 

Przewodniczący Z. Kociołek zaznaczył, że na razie nie ma się o co martwić. 

 

 

Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 

Ryszard Osowski 

Zenon Kociołek 

Piotr Jacyk 

 

17. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje. 

 

Wójt Gminy A. Hawrylak przedstawił odpowiedzi na wnioski i interpelacje z poprzedniej sesji. 

Radny W. Kuterbach zapytał, czy zostało utworzone nowe stanowisko pracy? W związku z 

zapytaniem rozpoczęła się dyskusja na temat stanowisk pracy w Urzędzie. 

Radny P. Jacyk przedstawił jak wygląda sytuacja z odbiorem odpadów, że nie są odbierane 

opakowania po nawozach. Wójt odpowiedział, że będzie się ubiegał o odbiór odpadów po 

nawozach. 

 
Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 

Piotr Jacyk 

 

18. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Interpelacje złożyło 4 radnych ( zał. Nr 14 ) 

Ponadto poruszono sprawy: 

- interwencji Policji w sprawie poruszania się maszynami rolniczymi po drogach, 

- wymywania drogi przy ulicy Zielonej, 

- ograniczeń dot. drogi tzw. „kopalnianki” 

- zabezpieczania psów przez mieszkańców, 

- parkingu przed szkołą w Łukawcu. 

 

Dodany przez: Zenon Kociołek 

19. Zakończenie obrad. 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 


